

聖徒交通 Announcements

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週三教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。

May God raise more prayer warriors to pray before His throne for the blessings of His church in our Wednesday night prayer meeting.

三、本週五晚間讀經聚會將交通馬可福音第九章，歡迎弟兄姊妹一同來分享主的話。(晚六時四十五分同享晚餐)

We will share the book of Mark chapter 9 at the upcoming Friday night. We welcome all brothers and sisters to join us.

四、本週六上午十時將在聖迦谷西區聚會舉行訓練聚會，史伯誠弟兄將由「出埃及記」交通「救贖與救恩」，盼望弟兄姊妹一同參加。

(8141 Hellman Ave. Rosemead, CA 91770)

五、會後請留下一同享用愛筵並一同將整理聚會場所。

Please join us for lunch after the meeting as well as clean up.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley (東區 East)



主日敬拜聚會

Sunday Worship

9:30a.m.	預備及禱告	Preparation and Pray
10:00a.m.	擘餅聚會 福音班	Breaking of Bread Gospel Class
10:45a.m.	信息聚會 兒童主日學	Message Meeting Sunday School

週三禱告聚會

Wednesday Prayer Meeting

7:30p.m.	敬拜及代禱	Worship and Pray
----------	-------	------------------

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m.	聚會	Worship and Study
----------	----	-------------------

Sunday 主日: 20121 Alisu Court, Walnut, CA 91789
Wednesday 週三: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789
Friday 週五: 20425 La Puente Road, Walnut, CA 91789
(First Baptist Church of Walnut Valley)
Tel: (909) 468-5652 / (626) 592-0907
Website: www.casgv.org; E-mail: casgv@aol.com

二〇〇四年二月八日
主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 沈保羅，錢弘
『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：
領詩：錢弘 翻譯：梁殷宗宣
信息：梁家聲 報告：冷晶
信息：蒙福之路(三) - 神賜恩給謙卑的人
詩歌：395 哦,我願成爲無有

彼前 5:5 你們年幼的、也要順服年長的。就是你們眾人、也都要以謙卑束腰、彼此順服。因爲 神阻擋驕傲的人、賜恩給謙卑的人。

一、主把謙卑帶回這地上，使我們與謙卑有份
腓 2:5 你們當以基督耶穌的心爲心。6 他本有 神的形像、不以自己與神同等爲強奪的。7 反倒虛己、取了奴僕的形像、成爲人的樣式。8 既有人人的樣子、就自己卑微、存心順服、以至於死、且死在十字架上。9 所以 神將他升爲至高、又賜給他那超乎萬名之上的名、

二、謙卑的人得享安息
太 11: 29 我心裏柔和謙卑、你們當負我的軛、學我的樣式、這樣、你們心裏就必得享安息。

三、謙卑的人得進國度
太 5:3 虛心(靈裏貧窮)的人有福了。因爲天國是他們的。
太 18:3 說、我實在告訴你們、你們若不回轉、變成小孩子的樣式、斷不得進天國。4 所以凡自己謙卑像這小孩子的、他在天國裏就是最大的。

四、謙卑的人最靠近主
太 20:25 耶穌叫了他們來、說、你們知道外邦人有君王爲主治理他們、有大臣操權管束他們。26 只是在你們中間不可這樣。你們中間誰願爲大、就必作你們的用人。27 誰願爲首、就必作你們的僕人。28 正如人子來、不是要受人的服事、乃是要服事人。並且要捨命、作多人的贖價。

February 8, 2004
SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen. Joseph Chien
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:
Song Leader: Joseph Chien; Interpreter: Michelle Liang
Message: Timothy Liang; Announcer: Jing Leng

Sermon: THE WAY OF BLESSINGS (3) - HUMILITY

1Pe 5:5 Young men, in the same way be submissive to those who are older. All of you, clothe yourselves with humility toward one another, because, "God opposes the proud but gives grace to the humble."

I. Lord bring humility back to the world

Php 2:5 Your attitude should be the same as that of Christ Jesus: 6 Who, being in very nature God, did not consider equality with God something to be grasped, 7 but made himself nothing, taking the very nature of a servant, being made in human likeness. 8 And being found in appearance as a man, he humbled himself and became obedient to death-- even death on a cross! 9 Therefore God exalted him to the highest place and gave him the name that is above every name,

II. The humble ones find rest

Mat 11:29 Take my yoke upon you and learn from me, for I am gentle and humble in heart, and you will find rest for your souls.

III. The humble ones enter the Kingdom of Heaven

Mat 5:3 "Blessed are the poor in spirit, for theirs is the kingdom of heaven.
Mat 18:3 And he said: "I tell you the truth, unless you change and become like little children, you will never enter the kingdom of heaven. 4 Therefore, whoever humbles himself like this child is the greatest in the kingdom of heaven.

IV. The humble ones are the closest to the Lord

Mat 20:25 Jesus called them together and said, "You know that the rulers of the Gentiles lord it over them, and their high officials exercise authority over them. 26 Not so with you. Instead, whoever wants to become great among you must be your servant, 27 and whoever wants to be first must be your slave—28 just as the Son of Man did not come to be served, but to serve, and to give his life as a ransom for many."